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Адрес FS-Elliott Co., LLC 
5710 Mellon Road 
Export, PA 15632-8948

Страна Pennsylvania

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Oil free Centrifugal Compressors (Turbo Compressors) 

FS-Elliott offers two product lines to meet the needs of most oil free air applications. 

The PAP Plus Series is a flexible product that can be packaged in a variety of configurations to meet the requirements of a modified industrial
application to a highly engineered custom application. The PAP Plus® has a product range of 350 - 4000 hp and is often applied to installations
requiring API 672 compliance. 

The Polaris® Series represents our newest centrifugal air compressor offering. Polaris® compressors utilize our time proven air ends with an
extremely cost effective approach to product design and packaging. Polaris® compressors are particularly well suited for traditional industrial
applications where performance and value are at a premium.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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